

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA INBOX 6D Color Eyelash Design

One pair of Fake Eyelashes

Any inbox work that has already presented before in any competitions are not allowed.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 Contestant to prepare their own box, (Box size materials are not counted in score, do not exceed 12* width 7* height 2 cm)
- 2 No marking is allowed on the box; serial number, name and category must be written under the box.
- 3 Eyelashes need to be stuck on single eyelashes box; eyelashes need to be prepare by own.
- 4 Decoration is not allowed in the box.
- 5 Do not cover the box with 3 seconds glue after finishing.
- 6 Only one pair of eyelashes is allowed and cannot repeat stacking on the eyelashes.
- 7 Must be long (fan-shaped) in the middle of eye; the length and curve of the eyelashes are not limited.
- 8 Must use 6 pieces 6D eyelashes extension (2 at the head of the eye and 2 at the end of the eye).
- 9 Distance and separation of art must in between 20°-40°.
- 10 Contacts points of 0.05 – 0.1cm.
- 11 Cannot use flat hair or layering hair.
- 12 Must use 3 or more sizes and colors. (If you use black, you need to have total of 4 colors)
- 13 Must use full-color eyelashes (neon color hair), cannot use gradient eyelashes, mixed colors and camouflage hair.
- 14 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8.00am.
- 15 Please collect your artwork by 3pm along with your receipt of collection.

Judging Categories:

- | | |
|----------------------|--------------------------------|
| 1 Overall Impression | 6 Black Uniformity |
| 2 Connection | 7 Eyelashes tightness |
| 3 Balance | 8 Root sticky |
| 4 Artwork Isometric | 9 6D eyelashes extension |
| 5 Artwork angle | 10 Color matching (Smoothness) |

INCA 靜態6D彩繪 睫毛設計 (假睫毛一對)

假睫毛一對

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否，經查屬實，一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 參賽者自行準備盒子，（盒子大小材質不列入計分，不要超過12*寬7*高2公分）。
- 2 盒子上不能有任何文字或記號；必須在盒子底部背面寫上選手編號、姓名、組別。
- 3 睫毛要黏貼在單副睫毛盒上；睫毛由參賽者準備。
- 4 盒內不可以做任何佈置。
- 5 完成后請勿將盒子上蓋以3秒膠黏死。
- 6 不可使用兩副睫毛參賽，也不可在睫毛上重複堆疊。
- 7 必須以眼中加長（扇形）參賽；睫毛長度、捲度不限。
- 8 限使用1接6技巧（眼頭2根、眼尾2根不在此限）。
- 9 等距、開花角度須在20°-40°間。
- 10 接點為0.05-0.1cm。
- 11 不可以使用扁毛。層次毛。
- 12 必須使用3個以上尺寸，須配搭3種以上色彩；若有黑色就要4種以上顏色。
- 13 必須使用全色彩睫毛（螢光毛可），不可以使用漸層色睫毛、混彩及迷彩毛。
- 14 靜態作品請于比賽當天早上8點現場報名處呈交。參賽者可呈交超過1份作品，但是限1份作品可贏取該參賽項目。
- 15 參賽者請於15:00憑參賽證領回作品。

評分項目：

- | | |
|--------|----------------|
| 1 整體美感 | 6 黑膠均勻度 |
| 2 接點正確 | 7 睫毛密合度 |
| 3 對稱 | 8 根部粘黏 |
| 4 開花等距 | 9 1接6技巧 |
| 5 開花角度 | 10 色彩搭配（暈染融和度） |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA INBOX Creative Eyelash Mix Media (Fake Eyelashes)

Fake Eyelashes one pair

Any inbox work that has already presented before in any competitions will be disqualified, no matter won or not before.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 Contestant prepare their own box, (Box size materials are not counted in score, do not exceed 12* width 7* height 2 cm)
- 2 No decoration on the box, must write down serial number, name and category under the box.
- 3 Eyelashes need to be stick on single eyelashes box; eyelashes need to be prepare by own.
- 4 No decoration in the box.
- 5 Do not cover the box with 3 seconds glue after finishing.
- 6 No limit of techniques available, can be 1 to 1 or 1 to more.
- 7 Eyelashes are not limited to style, color and length.
- 8 Material is not limited, such as feather/paper sculpture/light onion/sequin/diamond ornaments/dry flowers; need to match more than 3 different elements of the material to complete.
- 9 Roots must not be decorated and must be able to identify the joints (points are 0.05-0.1cm).
- 10 After the work is completed, each item of design cannot cover 1/3 of the grafted part.
- 11 The creative part should not exceed the width of the eyelashes by 1cm and the height must not exceed 3cm.
- 12 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8.00am.
- 13 Please collect your artwork by 3pm along with your receipt of collection.

Judging Categories:

- | | |
|----------------------|------------------|
| 1 Creative | 5 Refinement |
| 2 Overall Impression | 6 Grafting skill |
| 3 Connection | 7 Features |
| 4 Root sticky | |

INCA靜態創意睫毛藝術設計 (假睫毛)

假睫毛一對

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否，經查屬實，一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 參賽者自行準備盒子 (盒子大小材質不列入計分，不要超過長12*寬7*高5公分)。
- 2 盒子上不能有任何文字或記號；必須在盒子底部背面寫上選手編號、姓名、組別。
- 3 睫毛要黏貼在單副睫毛盒上；睫毛由參賽者準備。
- 4 盒內不可以做任何佈置。
- 5 完成后請勿將盒子上蓋以3秒膠黏死。
- 6 嫁接技法不限，可1接1或1接多。
- 7 睫毛不限款式、顏色及長度等。
- 8 材質不限，如羽毛/紙雕/亮蔥/亮片/鑽飾/乾燥花等；需搭配3種以上不同元素材質完成。
- 9 根部不得裝飾，必須能辨識接點 (按點為0.05-0.1cm)。
- 10 作品完成後，每眼設計物品不可遮住嫁接部分的1/3。
- 11 創意部分寬不可超出睫毛一公分，高度不可超出三公分。
- 12 靜態作品請于比賽當天早上8點現場報名處呈交。參賽者可呈交超過1份作品，但是限1份作品可贏取該參賽項目。
- 13 參賽者請於15:00憑參賽證領回作品。

评分项目:

- | | |
|--------|--------|
| 1 創意 | 5 精緻度 |
| 2 整體美感 | 6 嫁接技巧 |
| 3 接點正確 | 7 素材特色 |
| 4 根部粘黏 | |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA INBOX Paper Illustration Mix Media

A4 Paper

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 Theme is free.
- 2 Can download paper maps from the website.
- 3 In addition to the lashes design and hair makeup, other parts of the paper map cannot have any text or marks.
- 4 Must write down serial number, name and category under the paper.
- 5 The eyelash part must be affixed with false eyelashes for creative design.
- 6 The eyelashes must be directly glued to the paper.
- 7 The eyelash part cannot be drawn.
- 8 Only one pair of eyelashes is allowed and cannot repeat stacking on the eyelashes.
- 9 No high limit to the work.
- 10 Must have hair and makeup to match; 10%
- 11 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8.00am.
- 12 Please collect your artwork by 3pm along with your receipt of collection.

Judging Categories:

- | | |
|----------------------|----------------|
| 1 Creative | 4 Root sticky |
| 2 Overall Impression | 5 Hair, Makeup |
| 3 Connection | |

INCA 靜態紙圖藝術設計 (假睫毛)

A4 紙圖

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 無主題限制。
- 2 可至網站下載紙圖。
- 3 紙圖上除了睫毛設計及髮妝外，其他部位不能有任何文字或記號。
- 4 必須在紙圖底部背面寫上選手編號、姓名、組別。
- 5 睫毛部分必須黏貼假睫毛再做創意設計。
- 6 睫毛必須直接黏在紙上，不可以先貼雙面膠後再貼上睫毛。
- 7 睫毛部分不可以用畫的。
- 8 不可使用兩副睫毛參賽，也不可在睫毛上重覆堆疊。
- 9 作品沒有高度限制。
- 10 要有髮、妝配搭；佔10%
- 11 靜態作品請於比賽當天早上8點現場報名處呈交。參賽者可呈交超過1份作品，但是限1份作品可贏取該參賽項目。
- 12 參賽者請於15:00憑參賽證領回作品。

評分項目：

- | | |
|--------|--------|
| 1 創意 | 4 根部粘黏 |
| 2 整體美感 | 5 髮、妝 |
| 3 接點正確 | |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA 1 to 1 Eyelash Extension (Mannequin Head)

Professional group,
75 eyelashes per pair (Mannequin head) – 40 minutes
Student group each eye 50 eyelashes per pair
(Mannequin head) – 40 minutes
Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 The products used in the competition are prepared by the contestants (brand is not limited).
- 2 Organizer only provided one pair of false eyelashes used on the head.
- 3 Contestants must use the closed-eye mannequin head.
- 4 Eyelashes must be adhered to the correct position on the eyelids of the mannequin.
- 5 Do not use any rubber foam to stick under the false eyelashes.
- 6 Eyelash thickness 0.15mm.
- 7 Cannot use flat hair; cannot use clear glue.
- 8 Limit use of full-color purple eyelashes.
- 9 Must be long (fan-shaped) in the middle of eye, and the eyelashes need to use at least three dimensions.
- 10 The contact is 0.05-0.1cm.
- 11 Have to glue artwork in the box within 3 minutes after competition time.
- 12 The completed work will not returned to the contestants.

Judging Categories:

- | | |
|----------------------|-----------------------|
| 1 Overall Impression | 4 Black Uniformity |
| 2 Connection | 5 Eyelashes tightness |
| 3 Balance | 6 Sticky |

INCA 1對1睫毛延長術 (模特頭)

專業組每組75根睫毛一對 (假人頭) - 40分鐘
學生組每眼50根睫毛一對 (假人頭) - 40分鐘
違反規定者不予計分, 成績以零分計

- 1 現場比賽所使用產品由參賽者自行準備 (品牌不限)。
- 2 大會提供人頭上使用的假睫毛一對。
- 3 選手須自備閉幕式假人頭。
- 4 睫毛必須黏貼在假人頭眼皮上正確位置上操作。
- 5 不可先使用泡棉膠增高後再黏上假睫毛操作。
- 6 稼接睫毛粗細度0.15mm。
- 7 不可使用扁平毛; 不可使用透明膠。
- 8 限使用紫色全彩睫毛。
- 9 現場以眼中加長 (扇形) 操作, 睫毛需最少使用三個尺寸。
- 10 接點為0.05-0.1cm。
- 11 比賽結束後計時3分鐘, 須將作品黏貼回大會發放的睫毛盒上。
- 12 作品由大會收回評分, 不發還選手。

评分项目:

- | | |
|--------|---------|
| 1 整體美感 | 4 黑膠均勻度 |
| 2 接點正確 | 5 睫毛密合度 |
| 3 對稱 | 6 粘黏 |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA 6D Eyelash Extension (Mannequin Head)

Open group each eye 50 eyelashes per pair (Mannequin head) – 60 minutes
Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 The products used in the live competition are prepared by the contestants (brand is not limited).
- 2 Organizer only provided one pair of false eyelashes used on the head.
- 3 Contestants must prepare the closing mannequin head.
- 4 Eyelashes must be adhered to the correct position on the eyelids of the mannequin.
- 5 Do not use foam rubber first and stick false eyelashes.
- 6 Must use 6D eyelash extension (not limited to eye head and end).
- 7 Isometric, flowering angle must be 20° -40° .
- 8 Limit the use of black 0.07 thickness eyelashes; cannot use transparent plastic.
- 9 length and curl level are not restricted.
- 10 The contact is 0.05-0.1cm.
- 11 Cannot use flat hair, layered hair, well-opened flowers, or lashes that have been bundled with a sharp tip.
- 12 Must be long (fan-shaped) in the eye, and the eyelashes need to use at least three dimensions.
- 13 The completed work will not returned to the contestants.

Judging Categories:

- | | |
|-----------------------|--------------------------|
| 1 Overall Impression | 6 Black Uniformity |
| 2 Connection | 7 Eyelashes tightness |
| 3 Balance | 8 Stickiness |
| 4 Flowering Isometric | 9 6D eyelashes extension |
| 5 Flowering angle | |

INCA 1接6開花技巧 (模特頭)

自由組每眼50根睫毛一對（假人頭）- 60分鐘
違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 現場比賽所使用產品由參賽者自行準備（品牌不限）。
- 2 大會提供人頭上使用的假睫毛一對。
- 3 選手須自備閉幕式假人頭。
- 4 睫毛必須黏貼在假人頭眼皮上正確位置上操作。
- 5 不可先使用泡棉膠增高後再黏上假睫毛操作。
- 6 限使用1接6開花技巧（眼頭眼尾不在此限）。
- 7 等距、開花角度須在20°-40°間。
- 8 限使用黑色0.07粗度睫毛；不可使用透明膠。
- 9 長度、捲度不限。
- 10 接點為0.05-0.1cm。
- 11 不可以使用扁毛、層次毛、已開好花、已收尖成束的睫毛。
- 12 現場以眼中加長（扇形）操作，睫毛需最少使用3個尺寸。
- 13 作品由大會收回評分，不發還選手。

评分项目:

- | | |
|--------|---------|
| 1 整體美感 | 6 黑膠均勻度 |
| 2 接點正確 | 7 睫毛密合度 |
| 3 對稱 | 8 粘黏 |
| 4 開花等距 | 9 1接6技巧 |
| 5 開花角度 | |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA Speed Paper Eyelash (A4 Paper)

A4 Paper – 20 minutes

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 Contestants prepare their own tools and materials (brand is not limited).
- 2 A4 paper will be provided by the organizer.
- 3 Cannot destroy the serial number on the paper.
- 4 Cannot make any text or graphics on paper.
- 5 The lashes must be glued directly to the paper. The lashes must not be affixed with double-sided tape.
- 6 Only use 1 to 1 eyelash extension.
- 7 Cannot use flat hair.
- 8 length and curl level are not restricted.
- 9 Contacts, adhesion, glue amount, etc. are not counted as score.
- 10 Grafting is in the correct position on the paper, otherwise scores are not scored (refer examples).
- 11 When judging, will use fan to blow on the lashes and the dropped eyelashes are not counted in the calculation of the number of roots.
- 12 Count only the number of lashes on the paper, 1 for 1 point.
- 13 The completed work will not returned to the contestants.

Judging Categories:

Counted by the roots of eyelashes

INCA 紙圖競速睫毛設計 (A4圖紙)

A4 紙圖 - 20分鐘

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 參賽者自行準備工具和材料（品牌不限）。
- 2 大會現場提供A4紙圖給參賽者。
- 3 不得毀損紙圖上的編號。
- 4 不得在紙圖上作任何文字和圖案。
- 5 睫毛必須直接黏在紙上，不可以先貼雙面膠後再貼上睫毛。
- 6 限使用1接1技巧。
- 7 不可以使用扁毛。
- 8 長度、捲度不限。
- 9 接點、蜜合度、沾膠量等皆不列入計分。
- 10 須稼接在紙圖正確位置上，否則不予計分（請參閱範例）。
- 11 評分時評審以小電扇吹拂紙圖，掉落之睫毛不列入根數計算。
- 12 只以稼接在紙圖上的睫毛根數計分，1根1分。
- 13 作品由大會收回評分，不發還選手。

评分项目：

以根數計算成績

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA INBOX 3 in 1 (3D Face Modelling)

Face Modelling

Any inbox work that has already presented before in any competitions will be disqualified, no matter won or not before.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 No decoration and draft can be made on the face modelling; Contestants must write serial number, name and category behind.
- 2 Contestants need to prepare own face model, length*width approximately 15cm*20cm.
- 3 To prevent work from getting dirty, use a transparent folder or transparent plastic bag, do not stick in the opening of bag.
- 4 Fog eyebrow or line skills can be use; only brown colored pigments can be used; eyebrow length should be at least 5 cm.
- 5 Eyeliner can only use black pigment.
- 6 Only the red coloring material can be used on the lips.
- 7 No words or patterns (including engraved balls) on the face modelling except for the eyebrows and lips.
- 8 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8.00am.
- 9 Please collect your artwork by 3pm along with your receipt of collection.

Judging Categories:

- | | |
|-------------|-----------------------|
| 1 Eyebrows | 4 Overall Impression |
| 2 Eyeliners | 5 Cleanliness of work |
| 3 Lips | |

INCA 靜態三合一 (立體臉譜)

立體臉譜

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否，經查屬實，一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 立體臉譜上不能有任何文字或記號；必須在背面寫上選手編號、姓名、組別。
- 2 立體臉譜由選手自備；長*寬約為15cm*20cm。
- 3 為避免交疊導致作品髒汙，請使用透明文件夾或透明塑膠袋裝好，袋口請勿黏住。
- 4 眉部可使用霧眉或線條技巧；只可使用咖啡色系之色料；眉毛長最少要有5公分。
- 5 眼線只可使用黑色之色料。
- 6 唇部只可使用紅色系之色料。
- 7 除了眉眼唇部外不得在假皮上作任何文字和圖案（包含刻眼球）。
- 8 靜態作品請于比賽當天早上8點現場報名處呈交。參賽者可呈交超過1份作品，但是限1份作品可贏取該參賽項目。
- 9 參賽者請於15:00憑參賽證領回作品。

評分項目：

- | | |
|------|---------|
| 1 眉部 | 4 整體完整度 |
| 2 眼線 | 5 作品乾淨度 |
| 3 唇部 | |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA INBOX Single Eyebrow Sketch (A4) Paper

A4 Paper

Any inbox work that has already presented before in any competitions will be disqualified, no matter won or not before.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 No decoration on the paper, must write down serial number, name and category behind the paper.
- 2 Contestants need to prepare own A4 paper, thickness not restricted.
- 3 To prevent work from getting dirty, use a transparent folder or transparent plastic bag, do not stick in the opening of bag.
- 4 Please draw with a horizontal single eyebrow and cannot draw eyes.
- 5 Can use any kind of pen painting, unlimited color.
- 6 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8.00am.
- 7 Please collect your artwork by 3pm along with your receipt of collection.

Judging Categories:

- | | |
|----------------------------|----------------------|
| 1 Eyebrow design aesthetic | 3 Overall Impression |
| 2 Stereogradation | 4 Skills |

INCA 靜態單眉素描 (A4 圖紙)

A4白紙

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否，經查屬實，一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 不得在紙圖正面填寫姓名或做任何裝飾。紙圖背面請註記選手編號、姓名、組別。
- 2 A4白紙由參賽者準備，厚薄不限。
- 3 為避免交疊導致作品髒汙，請使用透明文件夾或透明塑膠袋裝好，袋口請勿黏住。
- 4 請以橫式單眉參賽，不能畫眼睛。
- 5 可使用任何筆類繪畫，顏色不限。
- 6 靜態作品請於比賽當天早上8點現場報名處呈交。參賽者可呈交超過1份作品，但是限1份作品可贏取該參賽項目。
- 7 參賽者請於15:00憑參賽證領回作品。

评分项目:

- | | |
|----------|---------|
| 1 眉型設計美感 | 3 整體完整度 |
| 2 立體漸層度 | 4 手流技巧 |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA INBOX Eyebrow Eyeliner Lip (3 in 1)

Eyebrow Eyeliner Lip (3 in 1)

Any inbox work that has already presented before in any competitions will be disqualified, no matter won or not before.

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 On paper drawings, except for eyelids and lip pieces, no text, decorations or patterns (including engraved balls).
- 2 Contestants number, name and category must be written on the back of the work and the paper card.
- 3 Eyebrows and lip pieces must be pasted on the A4 paper. Please download the paper map online.
- 4 The finished paper must be on the A4 white card.
- 5 To prevent work from getting dirty, use a transparent folder or transparent plastic bag, do not stick in the opening of bag.
- 6 Fog eyebrow or line skills can be use; only brown colored pigments can be used; eyebrow length should be at least 5 cm.
- 7 Eyeliner can only use black pigment.
- 8 Only the red coloring material can be used on the lips.
- 9 Artwork submission at registration counter on competition day itself, latest by 8.00am.
- 10 Please collect your artwork by 3pm along with your receipt of collection.

Judging Categories:

- | | | | |
|---|-----------|---|---------------------|
| 1 | Eyebrows | 4 | Overall Impression |
| 2 | Eyeliners | 5 | Cleanliness of work |
| 3 | Lips | | |

INCA 靜態眉眼唇塊 (三合一)

眉眼唇塊3個一組

靜態作品若已參加過其他競賽，不論得獎與否，經查屬實，一律取消參賽資格

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 紙圖上除了眼唇塊外，不得有任何文字、裝飾或圖案（包含刻眼球）。
- 2 必須在作品及紙卡背面寫上選手編號、姓名、組別。
- 3 眉眼唇塊必須黏貼在A4紙圖上，紙圖請上網下載。
- 4 完成之紙圖必須訂在A4白色厚紙卡上。
- 5 為避免交疊導致作品髒汙，請使用透明文件夾或透明塑膠袋裝好，袋口請勿黏住。
- 6 眉部可使用霧眉或線條技巧；只可使用咖啡色系之色料；眉毛長最少要有5公分。
- 7 眼線只可使用黑色之色料。
- 8 唇部只可使用紅色系之色料。
- 9 靜態作品請于比賽當天早上8點現場報名處呈交。參賽者可呈交超過1份作品，但是限1份作品可贏取該參賽項目。
- 10 參賽者請於15:00憑參賽證領回作品。

评分项目:

- | | | | |
|---|----|---|-------|
| 1 | 眉部 | 4 | 整體完整度 |
| 2 | 眼線 | 5 | 作品乾淨度 |
| 3 | 唇部 | | |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA Eyebrow Embroidery (Face Modelling)

Face Modelling – 45 minutes

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 Contestants prepare their own tools and materials (brand is not limited).
- 2 Face Modelling provided by the organizer (Length*width approximately 15cm*12cm)
- 3 Number on Face Model cannot be damaged.
- 4 Can use machine, manual pen.
- 5 Fog eyebrow or line skill can be used.
- 6 Only can use Brown colorants.
- 7 No words or patterns (including engraved balls) shall be made on fake leather except for the eyebrows and lips.
- 8 Must not carry or use a black pen or black ballpoint pen to describe the eyebrow.
- 9 Must not use T-shaped ruler, model ruler.
- 10 Must not share colorants, products, or machines with others.
- 11 Contestants tables must have non-woven or table towels.
- 12 Live design eyebrow and eyebrow shape; no pattern or finished product as reference.
- 13 Contestants must prepare own baby oil or Vaseline for cleansing purpose.
- 14 The completed work will not returned to the contestants.

Judging Categories:

- | | | | |
|---|--|---|----------------------|
| 1 | Balancing of shape (Height, Width, Length) | 4 | Color remain on work |
| 2 | Balancing of color | 5 | Cleanliness of work |
| 3 | Overall Integrity | 6 | Stereogradation |

INCA 紋綉眉 (立體臉譜)

立體臉譜- 45分鐘

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 參賽者自行準備工具和材料 (品牌不限)。
- 2 大會提供立體臉譜給參賽者 (長*寬約為15cm*12cm)。
- 3 立體臉譜上有編號，不得毀損。
- 4 可使用機器、手工筆。
- 5 可使用霧眉或線條技巧。
- 6 只可使用咖啡色系之色料。
- 7 除了眉眼唇部外不得在假皮上作任何文字和圖案 (包含刻眼球)。
- 8 不可攜帶或使用黑色簽字筆或黑色原子筆描繪眉毛。
- 9 不可以使用T型尺、模型尺。
- 10 不可以和他人共用色料、產品或機器。
- 11 參賽者桌面須鋪設不織布或桌毛巾。
- 12 現場設計眉型，眉型自定；不可帶圖案或成品進場參考。
- 13 參賽者必須自行使用嬰兒油或凡士林等將作品完全擦拭。
- 14 作品由大會收回評分，不發還選手。

评分项目:

- | | | | |
|---|-----------------|---|-------|
| 1 | 形狀對稱 (高度、寬度、長度) | 4 | 留色度 |
| 2 | 顏色均勻度 | 5 | 作品乾淨度 |
| 3 | 整體完整度 | 6 | 立體漸層度 |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA Eyeliner Embroidery (Face Modelling)

Face Modelling – 30 minutes

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 Contestants prepare their own tools and materials (brand is not limited).
- 2 Face Modelling provided by the organizer (Length*width approximately 15cm*12cm)
- 3 Number on Face Model cannot be damaged.
- 4 Can use machine, manual pen.
- 5 Only can use Black colorants.
- 6 No text or pattern (including engraved balls) on fake leather other than eyeliner.
- 7 Must not carry or use a black pen or black ballpoint pen to describe the eyeliner.
- 8 Must not share colorants, products, or machines with others.
- 9 Contestants tables must have non-woven or table towels.
- 10 Live design eyeliner and eyeliner shape; no pattern or finished product as reference.
- 11 Contestants must prepare own baby oil or Vaseline for cleansing purpose.
- 12 The completed work will not returned to the contestants.

Judging Categories:

- | | | | |
|---|--|---|----------------------|
| 1 | Balancing of shape (Height, Width, Length) | 4 | Color remain on work |
| 2 | Balancing of color | 5 | Line fluency |
| 3 | Overall Integrity | 6 | Cleanliness of work |

INCA 紋綉眼線 (立體臉譜)

立體臉譜- 30分鐘

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 參賽者自行準備工具和材料 (品牌不限)。
- 2 大會提供立體臉譜給參賽者 (長*寬約為15cm*12cm)。
- 3 立體臉譜上有編號，不得毀損。
- 4 可使用機器、手工筆。
- 5 只可使用黑色之色料。
- 6 除了眼線外不得在假皮上作任何文字和圖案 (包含刻眼球)。
- 7 不可攜帶或使用黑色簽字筆或黑色原子筆描繪眼線。
- 8 不可以和他人共用色料、產品或機器。
- 9 參賽者桌面須鋪設不織布或桌毛巾。
- 10 現場設計眼線，眼線形狀自定；不可帶圖案或成品進場參考。
- 11 參賽者必須自行使用嬰兒油或凡士林等將作品完全擦拭。
- 12 作品由大會收回評分，不發還選手。

评分项目:

- | | | | |
|---|-----------------|---|-------|
| 1 | 形狀對稱 (高度、細粗、長度) | 4 | 留色度 |
| 2 | 顏色均勻度 | 5 | 線條流暢度 |
| 3 | 整體完整度 | 6 | 作品乾淨度 |

RULES AND REGULATION FOR LASH COMPETITION 2018

INCA Lip Embroidery (Face Modelling)

Face Modelling – 45 minutes

Contestant who did not follow the rules will be disqualified

- 1 Contestants prepare their own tools and materials (brand is not limited).
- 2 Face Modelling provided by the organizer (Length*width approximately 15cm*12cm)
- 3 Number on Face Model cannot be damaged.
- 4 Can use machine, manual pen.
- 5 Only can use Red colorants.
- 6 Must not make any text or pattern on fake leather except the lips.
- 7 Must not carry or use a red pen or red ball pen to describe the lip shape.
- 8 Must not use model scales.
- 9 Must not share colorants, products, or machines with others.
- 10 Contestants tables must have non-woven or table towels.
- 11 Live design lip and lip shape; no pattern or finished product as reference.
- 12 Contestants must prepare own baby oil or Vaseline for cleansing purpose.
- 13 The completed work will not returned to the contestants.

Judging Categories:

- | | | | |
|---|--|---|----------------------|
| 1 | Balancing of shape (Height, Width, Length) | 4 | Color remain on work |
| 2 | Balancing of color | 5 | Line fluency |
| 3 | Overall Integrity | 6 | Cleanliness of work |

INCA 紋綉唇 (立體臉譜)

立體臉譜- 45分鐘

違反規定者不予計分，成績以零分計

- 1 參賽者自行準備工具和材料 (品牌不限)。
- 2 大會提供立體臉譜給參賽者 (長*寬約為15cm*12cm)。
- 3 立體臉譜上有編號，不得毀損。
- 4 可使用機器、手工筆。
- 5 只可使用紅色系之色料。
- 6 除了唇部外不得在假皮上作任何文字和圖案。
- 7 不可攜帶或使用紅色簽字筆或紅色原子筆描繪唇形。
- 8 不可以使用模型尺。
- 9 不可以和他人共用色料、產品或機器。
- 10 參賽者桌面須鋪設不織布或桌毛巾。
- 11 現場設計唇形，唇形自定；不可帶圖案或成品進場參考。
- 12 參賽者必須自行使用嬰兒油或凡士林等將作品完全擦拭。
- 13 作品由大會收回評分，不發還選手。

评分项目:

- | | | | |
|---|-----------------|---|-------|
| 1 | 形狀對稱 (高度、粗細、長度) | 4 | 留色度 |
| 2 | 顏色均勻度 | 5 | 線條流暢度 |
| 3 | 整體完整度 | 6 | 作品乾淨度 |